
Sprawozdanie 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

Posiedzenie w dniu 19 listopada 2024, godz. 11:00 

w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Przewodnicząca otwarła posiedzenie, stwierdziła quworum (na 10 

członków Komisji 3 nieobecnych) oraz przypomniała o RODO. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do porządku obrad. Porządek 

obrad został przyjęty jednogłośnie. Nie było również uwag do 

protokołu z posiedzenia z dnia 22.10.2024 roku, został przyjęty 

jednogłośnie przez obecnych członków komisji. 

Następnie przewodnicząca oddała głos Pani Bożenie Kiełtyce, która 

po krótce przedstawiła projekt Gminnego Programu Profilaktyki 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na lata 2025 – 2028. Po jego przedstawieniu 

przewodnicząca wyraziła swoje niezadowolenie co do jakości 

projektu i rozlicznych błędów pisarskich. Zapytała czy treść 

merytoryczna jest napisana poprawnie, ponieważ radni podpisują się 

po tym programem a nie są specjalistami w tej dziedzinie. Pani 

Bożena Kiełtyka zapewniła, że wszystko jest zrobione zgodnie z 

obecnie obowiązującymi przepisami. Radni jednogłośnie przyjęli 

projekt Programu. 

Kolejnym punktem posiedzenia było zaopiniowanie wniosków o 

nadanie tytułu Honorowego Obywatela Miasta i Gminy Kórnik trzem 

mieszkańcom oraz nadanie tytułu Wyróżniony za działalność na rzecz 

społeczności lokalnej sześciu mieszkańcom. Wszystkie wnioski zostały 

przyjęte bez uwag i przegłosowane.  

Następnie Pani kierownik Aneta Weber przedstawiła: 

1. Regulamin przyznawania grantów na organizację zajęć 

pozalekcyjnych, ścieżek edukacyjnych i projektów edukacyjno - 

wychowawczych w przedszkolach oraz szkołach podstawowych, 

prowadzonych przez Miasto i Gminę Kórnik. Dodała, że byłoby 

dobrze gdyby takie zajęcia miały duże zainteresowanie. Będzie 



to z korzyścią dla przedszkoli, szkół, dzieci oraz ich rodzin, które 

zawsze żywo uczestniczyły w podobnych projektach. Projekt 

regulaminu został przyjęty jednogłośnie. 

2. zmianę uchwały w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz 

rozliczania dotacji celowych na realizację zadań wykonywanych 

przez podmioty prowadzące żłobki, kluby dziecięce, 

zatrudniających dziennych opiekunów lub dziennych opiekunów 

prowadzących działalność na własny rachunek na terenie 

Miasta i Gminy Kórnik. Pani Kierownik oraz Pan wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły omówili dodatkowo zasady dopłat dla 

rodziców jakie były i jakie są obecnie. Wyjaśnili mechanizmy ich 

działania. Uchwała otrzymała pozytywną opinię. 
 

3. Propozycję ustalenia wysokości opłaty za świadczenia udzielane 

przez Żłobek „HOCKI KLOCKI” prowadzony przez Miasto i Gminę 

Kórnik. W uchwale proponowane opłaty mają wynosić: 

a) opłatę za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym przez Miasto 

i Gminę Kórnik – 1500,00 złotych, 

b) dodatkową opłatę za pobyt dziecka w żłobku prowadzonym 

przez Miasto i Gminę Kórnik w wymiarze wydłużonym na 

wniosek rodzica, opiekuna prawnego lub innej osoby, której sąd 

powierzył opiekę nad dzieckiem – 50,00 zł .za każdą rozpoczętą 

dodatkową godzinę opieki. 

c) maksymalną wysokość opłaty za wyżywienie w żłobku 

prowadzonym przez Miasto 

i Gminę Kórnik. – 12 złotych 

Proponowany wzrost ma wynosić 2,00 zł z 10,00 zł na 12,00 zł i 

ma wejść od dnia 01.01.2025 roku. Projekt przyjęty 

jednogłośnie. 
 



4. zmiany uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i 

rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Miasta i 

Gminy Kórnik dla publicznych i niepublicznych przedszkoli oraz 

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez 

osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego. Pani kierownik wyjaśniła, że 

konieczność zmian jest konsekwencją wdrażania w Mieście 

i Gminie Kórnik od 01.01.2025 r. elektronicznego systemu 

służącego do naliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

przedszkoli oraz innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego. Projekt został 

zaakceptowany jednogłośnie. 
 

W kolejnym punkcie posiedzenia Komisja odniosła się do odwołania 
Rady Miejskiej Humania VIII kadencji na rzecz Planu Zwycięstwa 
przedstawionego przez Prezydenta Ukrainy Wołodymyra Zełenskiego. 
Rada jednogłośnie postanowiła o  niezajmowaniu stanowiska w w/w 
sprawie.  

Następnie Komisja postanowiła jednogłośnie, negatywnie 
zaopiniować wniosek mieszkanki Borówca ujęty w jej piśmie w 
sprawie zakupu książek przez Radę Miasta i Gminy Kórnik. 

Na zakończenie Komisja wysłuchała Panią Kierownik Wydziału 

Oświaty i Polityki Społecznej w sprawie stanu realizacji zadań 

oświatowych Miasta i Gminy Kórnik w roku szkolnym 2023/2024. 

Dokument dotyczący powyższej sprawy był bardzo obszerny, 

dokładny, dobrze i przejrzyście napisany. Podany do wiadomości 

Radnym w terminie.  

W wolnych głosach Pani Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej 

odniosła się do interpelacji radnej Magdaleny Pawlaczyk w sprawie 



bezpłatnych usług opiekuńczych dla osób powyżej 100 lat. Pani 

Dyrektor poinformowała, że osoby starsze mają wiele ulg w 

świadczeniach oraz dodatkowe dochody. Dodała, że decyzja o 

ewentualnych zmianach należy do Rady. 

Innych wolnych głosów, zapytań  i wniosków nie było. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o 13.15 

 

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej. 

Posiedzenie w dniu 25 listopada 2024, godz. 14:30 

w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

Radni zaopiniowali projekt budżetu MiG Kórnik na 2025 i  WPF na lata 
2025 – 2037. 
 


